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Gehandicaptenvoorzieningen – Efficiëntieme-
ting

Het verslag van het Rekenhof over de afstemming 
van het zorgaanbod op de Vlaamse beleidsdoel-
stellingen leert ons dat het Vlaams Fonds voor 
Sociale Integratie van Personen met een Handicap 
"nog geen inspanningen doet om de efficiëntie en 
de effectiviteit van de individuele voorzieningen te 
meten of te verhogen, door vb. kosten en prestaties 
van voorzieningentypes te vergelijken". 

Het Rekenhof wijst er terecht op dat de "instelling 
nochtans een belangrijke rol zou kunnen vervullen 
in de verspreiding van best practices voor kosten-
beheersing en kwaliteitsverbetering bij de voorzie-
ningen. Dit vergt vergelijkbare informatie over de 
kosten en de prestaties".

Het lijkt inderdaad wenselijk dat het Vlaams Fonds 
terzake inspanningen zou doen.

1. Erkent de minister het nut en de noodzaak om 
de efficiëntie en effectiviteit van de individuele 
voorzieningen te meten en te verhogen met het 
oog op het ontwikkelen van best practices voor 
kostenbeheersing en kwaliteitsverbetering ?

2. Zo ja, zal zij het Vlaams Fonds ertoe aanzetten 
terzake inspanningen te leveren ? Binnen welke 
tijdspanne ?

 Zo neen, waarom niet ?

Antwoord

Het Vlaams Fonds voor Sociale Integratie van 
Personen met een Handicap beschikt op dit ogen-
blik niet over de nodige omkadering om dergelijk 
onderzoek uit te voeren.

De aanbevelingen van het Rekenhof, in verband 
met het meten en het verhogen van de efficiëntie en 
de effectiviteit van de individuele voorzieningen, 
kunnen verbreed worden naar de andere sectoren 
die hierbij eveneens zouden kunnen betrokken 
worden.

Het is dan wellicht aangewezen om in het kader 
van Beter Bestuurlijk Beleid na te denken over de 
mogelijkheid om dergelijke analyses toe te vertrou-
wen aan de gespecialiseerde inspectiediensten.




